CrazyCap UVC Insulated Water Bottle / CrazyCap UV-C 消毒保溫水樽
User Manual / 使用手冊

Step 1. Charge
Charge CrazyCap fully.

步驟 1. 充電
為 CrazyCap 充電。

Step 2. Fill 
Fill your bottle with water from any debris free water source.  As long as water is transparent (so light as water can go through it), you are good to go.

步驟 2. 裝滿飲用水
用可飲用的水裝滿你的水樽。只要水是清潔透明，就可以開始消毒。

Step 3. Cap

Screw on your CrazyCap and finger-tighten for a proper seal.  CrazyCap fits our sport bottle perfectly, as well as most 9, 12, 17-ounce cola-style bottle.

步驟 3. 蓋 CrazyCap
擰上 CrazyCap 並用手擰緊,以獲得適當的密封。 CrazyCap蓋也適合用於其他 9oz,12oz,17oz 水樽。

Step 4. Tap
Gently double tap the touchpad for Normal Mode.  For Crazy Mode, tap 5 times.

步驟 4. 按 CrazyCap 上蓋
輕輕雙按上蓋2次進入Normal模式。 對於Crazycap模式，按上蓋5次。

Step 5. Drink
Drink confidently once the sterilization is completed.

步驟 5. 喝
消毒完成後放心飲用。


Self Cleaning:
CrazyCap turns on once every 4 hours, for 20 seconds each time, to sterilize the bottle by shining the deep UV light on the inside surface of the bottle.  This will ensure that your bottle does not accumulate mold, bacteria, viruses, or any harmful pathogens.

CrazyCap 每 4 小時啟動1次,每次持續 20 秒,通過在瓶子內UVC深紫外光對水樽進行消毒。 這確保水樽內不會積聚細菌病毒或任何有害病原體。


Charge your CrazyCap
Charging your CrazyCap is not rocket science, and the process is very convenient.  A port-less USB charging cable is included with your CrazyCap.  Simply place the charger on top of the cap, and it will fully charge in 4 hours or less.  Active charging state is indicated by breathing Orange light.  Once the cap is fully charged it will turn green.

CrazyCap 充電
CrazyCap充電過程非常方便。 CrazyCap 隨附無端口 USB 充電線。 只需將充電器放在蓋子頂部，即可在 4 小時或更短的時間內充滿電。 充電狀態由橙色燈指示。CrazyCap充滿電後，蓋子將變成綠色。


Checking Battery Life
Tap the touch sensor once by fully resting the finger on touch sensor, then an indicator light will glow to indicate the battery percentage.  Green light indicates >50% battery charge.  Orange light indicates 25-49% battery charge.  Red light indicates <25% battery charge. 

檢查電池壽命
點擊觸摸傳感器一次。 燈環將點亮 3 種顏色中的一種：
綠燈表示 >50% 電池壽命
橙色燈表示 25% – 49% 的電池壽命
紅燈表示電池壽命 <25%


Normal Mode Sterilization
Double tap the touch sensor quickly to activate Normal mode.  Activation will be indicated by breathing blue color on the Ring LED indicator.  Make sure to rest our finger on the touch sensor completely for successful activation.

啟動 Normal Mode 消毒模式
輕按 CrazyCap 蓋子上的觸摸傳感器兩次即可啟動 Normal Mode (UVC 消毒 60 秒)


Crazy Mode Sterilization
Tap the touch sensor five times to activate Crazy mode.  Activation will be indicated by breathing blue color on the Ring LED indicator.  Make sure to rest your finger on the touch sensor completely for successful activation.

啟動 Crazy Mode 消毒模式
輕按 CrazyCap 蓋子上的觸摸傳感器五次即可啟動 Crazy Mode (UVC 消毒 240 秒)


Surface Sterilization
CrazyCap can be used for sterilizing cell phones, laptops, keyboards, toothbrushes, jewelry, etc.  To use, simply turn-on the Crazy mode, and point the deep UV light on to 4-5 inches away from the surface of interest.  Make sure to cover the entire surface of treatment by moving the light slowly through out the complete Crazy mode cycle.  Surface sterilization efficacy is 5-square-inches-per-minutes.

表面消毒
CrazyCap 可用於對手機、筆記本電腦、鍵盤、牙刷、珠寶等進行消毒。使用時，只需打開 Crazy 模式，並將UVC深紫外燈對準感興趣的表面 4-5 寸。 通過在整個Crazy模式循環中緩慢移動UVC光線，確保覆蓋整個治療表面。 表面消毒效果為每分鐘 5 平方寸。

Warranty
* For Hong Kong market, we will provide 1-year warranty, for product defects.  Warranty coverage does not include Normal wear and tear, nor damage caused by normal operation use.

保養

* 對於香港市場，我們將為產品提供 1 年保養。 保養範圍不包括正常磨損，也不包括正常操作使用造成的損壞。



